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Excusen la seva absència 

Dr. José Mª López Villegas 
Dr. Jaime López Sánchez 

 

Ordre del dia. 

 
1. Aprovació de l'acta anterior 
2. Horaris Curs 2010-11. Calendari d’exàmens 
3. Estat del Grau d’Enginyeria Electrònica de Telecomunicacions (EET). Resum del segon 

semestre 
4. Informacions 
5. Precs i preguntes 

 
Actua com a secretari el Dr. Atilà Herms Berenguer 
 
 
 



ACTA: 

 
 

1. Aprovació de l’acta anterior 

 

S’aprova l’acta anterior sense cap esmena 
 
El cap d’estudis dóna la benvinguda als nous membres del consell d’estudis 
 

 

 

2. Horaris Curs 2010-11. Calendari d’exàmens 

 
El cap d’estudis informa que a gestió acadèmica han acceptat donar codis diferents a les 
assignatures d’EET que coincidien amb les del grau de Física. El fet de tenir el mateix codi creava 
molts problemes a l’hora de gestionar, tant el procés de matrícula com el procés d’anàlisi de dades i 
resultats de l’ensenyament. A més al curs vinent algunes d’aquestes assignatures estaran vinculades 
amb assignatures del grau d’Eng. Biomèdica (EB), per tant es creava una situació estranya. Com a 
aspecte negatiu, la diferenciació de codis dificulta que els repetidors puguin gaudir de la doble 
docència que es dóna en el grau de Física., però a secretaria s’ha trobat una solució a aquest tema, 
creant un grup de tarda d’EET sense professor ni aula i amb el mateix horari que el grup de tarda de 
Física. 
 
Horaris EET Curs 2010-11: 

 
Al curs vinent els horaris d’EET han d’estar combinats amb els d’EB, que s’imparteix a mitges amb 
la facultat de Medicina. Els alumnes d’EB tenen tres assignatures a la facultat de Física i dues a la 
de Medicina, per tant, l’horari s’estableix de forma que: 
 

• Les tres assignatures comuns dels dos graus s’imparteixen els dies dilluns, dimecres i 
divendres. 

• Les dues assignatures específiques de cada grau s’imparteixen els dimarts i dijous. 
 
S’adjunta una taula amb els horaris proposats. 
 
S’aproven per part del consell d’estudis 
 
Horaris EE 2n cicle Curs 2010-11: 

 
S’informa que ja no es repeteix la docència de les assignatures del primer semestre, per tant serà la 
darrera vegada que s’impartiran amb docència i comença la seva extinció. 
 
S’adjunta una taula amb els horaris proposats. 
 
S’aproven per part del consell d’estudis 
 
Calendari d’exàmens 

 
S’adjunta una taula amb el calendari d’exàmens proposat. 
 
Les assignatures que ja s’han cursat una vegada no tenen segona convocatòria, tal com diu la 
normativa. 



 
El Sr. Jofre Riba en representació dels estudiants demana una segona convocatòria per aquestes 
assignatures, en virtut de que la normativa diu que excepcionalment el consell d’estudis pot aprovar 
una segona convocatòria per les assignatures en la segona vegada d’impartició. S’inicia un debat i, 
tenint en compte que en aquest cas només afecta a dues assignatures, Disseny Digital Bàsic (DDB) i 
Components i Circuits Electrònics (CCE), s’aprova per unanimitat.  
 
Per tant s’estableix l’examen de DDB (segona convocatòria) el 16 de juny de 2011. I l’examen de 
CCE el dia 2 de setembre 2011. 
 
 
 
3. Estat del Grau d’Enginyeria Electrònica de Telecomunicacions (EET). Resum del segon 

semestre 

 

El cap d’estudis informa que falten encara actes per poder fer el resum complet. De totes maneres 
informa que concretament en dues assignatures no ha aprovat ningú. Informa també de que la 
normativa de permanència permet la matriculació de fins a 75 crèdits, amb l’obligagció de 
matricular tots els crèdits no superats. 
 
L’estudiant Gerard Fernandez comenta que en l’examen de Equacions diferencials i Càlcul vectorial 
(EDiCV), tots els problemes estaven relacionats amb problemes de mecànica i cal tenir en compte 
que no n’han fet, . 
 
També es comenta (Sr. Jofre Riba) que a CCE es veu la solució d’una equació diferencial abans que 
s’hagi estudiat a EDiCV. S’obre un debat on es comenta que moltes vegades no és negatiu que 
alguna cosa es vegi com es soluciona abans d’haver-la explicat, en concret la metodologia PBL es 
basa d’alguna forma en aquest fet. 
 
El Sr. Jofre Riba comenta que s’han fet alguns canvis en la programació de les assignatures CCE i 
ACE  (Anàlisi de Circuits Electrònics), s’han transferit alguns temes entre ambdues assignatures, 
demana que els professors ho tinguin en compte i que si es decideix passar algun tema de 
dispositius de ACE a CCE, no es trobin els alumnes que ja han cursat CCE sense veure’l.  
 
 
 
 

4. Informacions 

 

El cap d’estudis informa sobre el funcionament del programa ENGINYCAT. La participació per 
part dels estudiants ha estat decebedora, tenint en compte a més els baixos resultats obtinguts. Els 
que hi han participat veuen l’experiència com a molt positiva. De resultes d’això aquest curs es 
redueix el nombre de monitors, per tant hi haurà 1 o 2 monitors com a màxim dedicats a les 
assignatures de Matemàtiques. 
 
Quan hi hagi les actes completes es farà una estadística completa del grau. 
 
 

 

 

 

 



5. Precs i Preguntes 

 
El Sr. Gerard Fernández demana com està el tema de les convalidacions a través de l’accés des de 
CFGS. La Sra. Laura Guerra informa que la Generalitat té els procés aturat per tothom, però que 
van informar que la petició de convalidacions enviada per secretaria de la Facultat està be encara 
que no hagi estat publicada, s’espera que el dia 23 (quan comença la matrícula) estarà arreglat. 
Informa també que en el moment de la matrícula l’estudiant pot decidir si vol matricular una 
assignatura com a reconeguda o també té l’oportunitat de cursar-la. 
 
El Sr. Jofre Riba comenta, sobre el canvi esmentat en l’assignatura CCE, que es publiquin els 
canvis al pla docent, i insisteix en que es tingui cura de que no hi quedi cap contingut sense donar. 
 
Sense més aportacions el President aixeca la sessió a les 11:45, de la qual com a secretari estenc 
aquesta acta 
 
 
 
 
 
 
 
 
El secretari        Vist i plau 
Dr. Atilà Herms Berenguer      El President 
 


